
 
 
Jaarverslag over 2023 
 
Na beëindiging van de corona-beperkingen in de twee voorafgaande jaren konden we weer 
volop aan de slag om te werken aan onze doelstelling: het verbinden van alle instellingen en 
organisaties in welzijn en zorg die werken met vrijwilligers.  
 
Het bestuur van de VHVO vergaderde in 2023 elf keer, afwisselend bij bestuursleden thuis. 
Er waren geen veranderingen in de bestuurssamenstelling; voorzitter Wil Jaegers was 
aftredend en werd herbenoemd. 
Vanuit de gemeente is een nieuwe medewerker, Ruben Lambregts, aangewezen als 
contactpersoon. Het bestuur had met hem regelmatig overleg. 
 
Het “Gezond en Aktief Leven Akkoord” (GALA) is een overeenkomst tussen het ministerie 
van VWS, de VNG, de GGD’s en de Zorgverzekeraars en gericht op een gezonde generatie 
in 2040. Wij zetten onder de leden van de VHVO een enquête uit om te inventariseren welke 
(preventieve) activiteiten worden uitgevoerd, wat succesvol is, waar lacunes worden 
gesignaleerd en welke prioriteiten in de zorg dienen te worden gesteld om de doelstellingen 
van GALA te bereiken. In onze eerste Themabijeenkomst d.d. 9 mei hebben we de 
uitkomsten van deze enquête toegelicht en uitgediept. Als belangrijkste prioriteiten van de 
leden-organisaties van de VHVO kwamen naar voren: ouderenzorg en dementie, 
armoedebestrijding (vooral voor kinderen) en preventieve gezondheidszorg met het accent 
op bewegen. Ons bestuur heeft deze uitkomsten uitgebreid besproken met de 
verantwoordelijke gemeentelijke medewerkers. 
 
De tweede Themabijeenkomst”, d.d. 26 september, stond in het teken van “Verbinding”. 
Deze bijeenkomst werd ingeleid door Julia Muller, medewerkster van de Nederlandse 
Organisaties Vrijwilligerswerk (NOV). Zij is o.m. actief in het netwerk van 
vrijwilligersorganisaties in Utrecht. De leden van de VHVO werden hierbij uitgedaagd te 
onderzoeken waar de onderlinge samenwerking nog zou kunnen worden verbeterd. 
 
Voor de drie Contactbijeenkomsten werd de nieuwe werkvorm gehanteerd die vorig jaar, als 
experiment, was gestart. Saskia Stads van ‘Petje Af’ en Willem de Jong van Stichting 
KennisNetwerk (SKN); daarna Sjan Habraken van “Blauwe Maan” en Joop van Hezik, 
namens de Stichting Sociaal Huis en tenslotte Jan Daem van ‘Metgezel in Zingeving’ en 
Peter Vrijhoeven van ‘Zonnebloem Moergestel’ verdiepten zich in de wederzijdse 
organisaties en lichtten die toe.  
 
Behalve de gebruikelijke zaken heeft het bestuur veel aandacht besteed aan de digitale 
sociale kaart www.wegwijsinoisterwijk.nl. Naast de contacten met het beheerteam bleek veel 
overleg nodig over wie de eindverantwoordelijkheid voor deze sociale kaart dient te dragen, 
over structuur en vormgeving, uitbreiding naar andere sectoren en afstemming tussen de 
diverse participanten. In overleg met de gemeente werd besloten deze digitale sociale kaart 
te vervangen door drie afzonderlijke sites: www.haareneen.nl, www.allemaaloisterwijk.nl en 
www.onsmoergestel.nl. Voor de aan alle drie de community-platforms gekoppelde 
‘Welzijnswijzer’ werd Loket Wegwijs verantwoordelijk. Voor elk platform vormt een aantal 
‘buurtverbinders’ de redactie. De VHVO heeft hierbij dus geen functie meer en de nog 
beschikbare financiële middelen zijn teruggestort naar de gemeente. Het is de bedoeling dat 
de leden-organisaties van de VHVO hun agenda’s en activiteiten zoveel mogelijk plaatsen op 
de drie platforms.  
 



In het kader van de informatieve taak van de VHVO werden informatie, uitnodigingen en 
activiteiten van de leden via het secretariaat uitgewisseld. Relevante informatie van 
overheden en instanties werd op dezelfde manier doorgegeven aan de leden. 
 
Dit tweede helft van dit jaar zijn we, op verzoek van een aantal contactpersonen, van 
avondbijeenkomsten overgegaan naar middagbijeenkomsten, die werden gehouden in De 
Voorhof. 
 
De Algemene Ledenvergadering met aansluitend een Contactbijeenkomst vond nog plaats in 
het Raadhuis. 
 
Onze Eindejaarsbijeenkomst in Restaurant Speijck werd weer goed bezocht. Er was een 
levendige discussie onder de leden en daar bleek dat er duidelijk behoefte bestaat om 
informeel te netwerken. Om de doelstelling van de VHVO, samenwerking en verbinding, te 
benadrukken ontvingen de contactpersonen een ‘samenwerkings-koffie-bon’, enerzijds om 
hen te bedanken voor hun inzet, anderzijds om hen uit te dagen nieuwe 
samenwerkingscontacten aan te gaan.  
Tijdens deze bijeenkomst lichtte Wilma Weren van De Inloop de plannen toe om in de 
zomermaanden van 2024 een aantal activiteiten te organiseren als ‘Zomerontmoetingen’. 
 
We mogen terugkijken op een actief en vruchtbaar jaar.  
 
 


